
Milan Lasica je zvyknutý s knihami sa trošku maznať 

Ďalším skvelým výsledkom spolupráce  vynikajúceho textára Milana Lasicu a úspešného 

výtvarníka Marka Ormandíka  je kniha Piesnenie. Na jej prezentácii v priestoroch Mestskej 

knižnice v Piešťanoch koncom marca sme mali tú česť privítať oboch autorov. Atmosféra 

bola veľmi príjemná. Na záver podujatia sme poprosili pána Lasicu o krátky rozhovor. 

Za  tridsať rokov ste napísali nespočetné množstvo textov. Stalo sa Vám, že ste nejaký verš či 

rým zopakovali do viacerých piesní? 

Texty píšem viac ako tridsať rokov, to je vôbec prvé, čo som začal  pravidelne  písať niekedy 

začiatkom 60. rokov.  Rýmy, viete, tá studnica, nie je nekonečne hlboká, takže stane sa, že sa 

niečo zopakuje.  

 

Okrem písania textov aj spievate. So spevom ste sa predstavili najprv ako člen spevohry na 

Novej scéne, neskôr ste sa postavili na pódium ako sólový spevák. Nemali ste trému, keď ste 

prvýkrát spievali s orchestrom Bratislava Hot Serenaders? 

To nebolo prvýkrát, ja som v našich predstaveniach s Julom Satinským vždy spievaval, jemu 

sa do toho veľmi nechcelo. Takže nebol som nováčik, keď som začal s Hot Serenaders. Akurát 

nový bol pre mňa ten repertoár, ktorý oni hrali. 

 

Tak ako medzi pánom Ormandíkom, aj medzi  Vami a Jurajom Bartošom, šéfom orchestra 

Hot Serenaders, je  generačný rozdiel.  Zrejme sa Vám dobre spolupracuje s touto generáciou. 

S Jurajom Bartošom sa spolupracuje výborne, je to jeden mimoriadny hudobník. Nielen 

v populárnej, ale aj vážnej hudbe vyniká ako hráč na trúbku, je skvelý aranžér, organizátor 

a veľmi príjemný človek.  

 

Vaše texty výtvarne zobrazil Marek Ormandík. Nemali ste niekedy chuť aj vy maľovať? 

Chuť som mal, ale nemám talent. (smiech) 

 

Sme v priestoroch knižnice, takže nemôžem sa nespýtať na Váš vzťah ku knihám. 

Veľmi pozitívny už od útleho detstva. Boli časy, keď som bol malý chlapec, tak na Vianoce 

som ako darček od Ježiška dostával väčšinou knihy. Vvždy som sa veľmi potešil. Takže som 

zvyknutý, odkedy viem čítať, sa s knihami  trošku tak maznať.  

 

Máte nejakého obľúbeného autora alebo žáner? 

Ale no tak tých by bolo možno trošku viac. Ak chcete, aby som niekoho spomenul, tak sú to 

ruskí humoristi  Iľf a Petrov. 



Keďže do Piešťan chodievate  pomerne  často, aký máte vzťah k tomuto mestu? 

Veľmi pozitívny vzťah od detstva. Rodičia ma sem vodili, žil tu môj strýko, brat mojej mamy, 

miestny zverolekár, doktor Šmálik. A ten vzťah k Piešťanom zostáva stále srdečný a veľmi rád 

sa sem vraciam aj so svojou ženou.  Pred mesiacom sme tu boli spolu na predĺženom víkende 

a cítili sme sa opäť veľmi dobre.  

 

Ďakujeme Vám za rozhovor, prajeme Vám veľa úspechov a tešíme sa na ďalšie stretnutie 

v Piešťanoch.  
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